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A famous author comes to a summer mountain resort in the dead of winter,
determined to find peace and quiet to write his next book. But before his first night is
out, a steady stream of unexpected visitors begins to fill the hotel...men and women
with stories of love, loss, and flight...none of them telling the truth. Before the week is
out, there will be gunfire, bribery, fights in the snow, and hidden truths unmasked.
"Seven Keys to Baldpate" is a mystery that will leave you guessing to the end. Earl Derr
Biggers penned "Seven Keys to Baldpate" long before he created his most famous
character, Chinese detective Charlie Chan, yet in its day it was a popular best-seller and
became the source for no less than seven films.
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评论

我读这书的唯一回报，就是保证你们都不用读了。

-----------------------------
严格来说不能算读完, 读到一半我忍无可忍,只能弃之而去了, 还是读charlie chan吧

-----------------------------
这本书我喜欢极了，《秃头旅馆的七把钥匙》！
几年前我还是从网上搜索中文版后打印出来的，没想到豆瓣居然没有。
勉强找到些英文版的，看的人这么少不说，评价还这么低！
这本书好在哪里？我为什么打五星！
男女主智商颜值双在线就不用说了，难得男主玩世不恭才华满腹，女主洒脱不羁意志坚
定。最后成了误打误撞的欢喜冤家！ 非常有那个时代好莱坞的特色～
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